
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Máslovice dne 2. 4. 2015 
 

Přítomni zastupitelé obce:  

Ing. arch. Čeněk Feix, Stanislav Koranda, Ing. Vojtěch Poláček,  Ing. Vladimíra Sýkorová, 

Mgr. Ludmila Szöllösová, Mgr. Kateřina Vojtíšková, PhD., Andrea Zoulová 

 

Veřejnost:  7 osob 

 

Zahájení: 19,30 hodin 

 

1. Jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu, schválení zápisu  

Zasedání zastupitelstva obce zahájila v 19,30 hodin starostka obce ing. Vladimíra Sýkorová 

(dále jen „předsedající“), která přivítala přítomné. Konstatovala, že zasedání zastupitelstva 

obce bylo řádně svoláno, konstatovala přítomnost 7 členů zastupitelstva obce (z celkového 

počtu 7 členů) a prohlásila zastupitelstvo obce usnášeníschopné. 

Předsedající určila zapisovatele Vojtěcha Poláčka. Jako ověřovatele zápisu navrhla Andreu 

Zoulovou a Ludmilu Szöllösovou. Žádné námitky či jiné návrhy.   

 

Návrh usnesení 1/2/15:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje zapisovatele V.Poláčka a ověřovatele zápisu 

A.Zoulovou a L.Szöllösovou.  

Hlasování: PRO-  7, PROTI - 0 , ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  

 

 

2. Schválení programu 

Předsedající předložila zastupitelstvu obce ke schválení návrh programu zasedání. Program 

navrhla doplnit o následující změny: Rozpočtové opatření č. 2, Podání žádosti o dotaci na 

výměnu veřejného osvětlení, Uložení volných finančních prostředků u banky JT Bank.  

K. Vojtíšková navrhla další bod: Podání žádosti o dotaci pro mateřskou školu na ministerstvo 

školství 

Předsedající poté přečetla návrh programu schůze:   

 

 

Navržený program: 

1. Jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu 

3. Schválení zápisu z minulé schůze  

4. Rozpočtové opatření č. 2 

5. Uložení volných finančních prostředků u banky JT Bank 

6. Smlouva s firmou APA na projektové práce rekonstrukce hospody se sálem 

7. Ustavení redakční rady zpravodaje a schválení statutu rady 

8. Částečná změna ve znění směrnice o veřejných zakázkách malého rozsahu 

9. Souhlas s vypracováním projektu a podání žádosti o dotaci na rekonstrukci veřejného 

osvětlení 

10.Podání žádosti o dotaci pro mateřskou školu na ministerstvo školství 

11. Různé 

12. Diskuse 

 

Návrh usnesení 2/2/15:  



Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0 , ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení schváleno.  

 

 

3. Schválení zápisu z minulé schůze 26.2.2015 

Předsedající dala před hlasováním možnost vyjádřit se přítomným zastupitelům a občanům.  

K.Vojtíšková přednesla požadavek na schválení úpravy jednacího řádu. 

 

Navržené usnesení:  

ZO Máslovice připraví do příštího zasedání doplnění jednacího řádu ve smyslu, aby starosta 
připravil zastupitelům a zapisovateli nejpozději v den konání zasedání zastupitelstva souhrn 
přesného znění návrhu usnesení k bodům, které byly zařazeny do programu.    
Zastupitelstvo obce Máslovice neschvaluje návrh na změnu jednacího řádu. 

Hlasování: PRO - 1, PROTI - 5 , ZDRŽEL SE - 1 

Usnesení nebylo schváleno.  

 

Hlasovat o zápisu z minule schůze se dalo po diskusi. 

Návrh usnesení 3/2/15:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje zápis z minulé schůze 29.12.2014.  

Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0 , ZDRŽEL SE -1 

Usnesení schváleno.  

 

 

4. Rozpočtové opatření č. 2 

Předsedající předložila návrh Rozpočtového opatření č. 2. ,  

Navýšení v příjmech: položka 1341 – poplatek ze psů, navýšení o 900 Kč, tj. celkem 6900 

Kč, par. 6171 Činnost místní správy, navýšení o 12 tisíc korun – úhrada pohřbu p. Roudného, 

tj. celkem 21900 Kč.  

Navýšení ve výdajích: par. 3141 – stravování důchodců, navýšení o 5 tisíc Kč, celkem 7000 

Kč, par. 3421 – volný čas dětí a mládeže, navýšení o 25 tisíc Kč – odměna keramičky (v 

loňském roce přišla pozdě a část odměny musela být zaplacena z rozpočtu letošního roku).  

 

Návrh usnesení 4/2/15:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržené rozpočtové opatření č. 2.  

Hlasování: PRO- 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0 

Usnesení schváleno.  

 

 

5. Uložení volných finančních prostředků 

Na běžném účtu u Poštovní spořitelny je zhruba 2,7 mil. Kč, na účtu v ČNB zhruba 800 tisíc 

Kč. Předsedající doporučuje uložit 2 mil Kč na účet u banky JT Bank s vyšším úrokem. Po 

diskusi o zařazení tohoto bodu bez možnosti zjistit nabídky dalších bank se hlasovalo. 

 

Návrh usnesení 5/2/15:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje uložení volných finančních prostředků obce do JT 

banky takto:   

1 milion korun na dobu 1 roku (bez možnosti dřívější výpovědi), 1 milion korun na dva roky 

(také bez možnosti dřívější výpovědi).  

 



Hlasování: PRO- 4, PROTI - 2, ZDRŽEL SE – 1 

Usnesení schváleno.  

 

 

6. Smlouva s architektonickým a projektovým ateliérem APA na projektové práce 

rekonstrukce hospody se sálem 

 

Návrh smlouvy byl několikrát konzultován s architekty a mezi zastupiteli na pracovních 

schůzkách. Smlouva se uzavírá na zpracování projektové dokumentace za účelem získání 

stavebního povolení. Termín odevzdání dokumentace je 11 týdnů od předání podkladů a 

podpisu smlouvy oběma stranami. Částka za tyto projektové práce činí 193 450 Kč a je 

splatná po odevzdání dokumentace na Stavební úřad v Klecanech.  

 

 

Návrh usnesení 6/2/15:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje smlouvu s firmou APA architektonickým a 

projektovým ateliérem, s.r.o. na projektové práce rekonstrukce hospody se sálem ve výši 

193 450 Kč a pověřuje starostku obce k podepsání smlouvy.   

 

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0..... 

Usnesení schváleno.  

 

 

7. Ustavení redakční rady zpravodaje a schválení statutu redakční rady 

 

K.Vojtíšková informovalo o průběhu jednání o radě Zpravodaje. 

Diskutovalo se, zda se má scházet redakční rada v období uzávěrky Zpravodaje, či až po 

vydání Zpravodaje. Pro schválení se navrhlo, že redaktor vyzve radu k jednání před 

uzávěrkou, když již bude mít připraveny veškeré články. Hledal se předseda rady.. A.Zoulová 

odmítla být předsedou rady. 

Hlasovalo se postupně o jednotlivých pěti bodech. 

  

 

Návrh usnesení 7a/2/15: 

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje dokument Statut zpravodaje Na vědomost se 
dává  a jeho redakční rady. 
Hlasování: PRO - 5  PROTI - 2 , ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení schváleno.  

 
Návrh usnesení 7b/2/15: 

Zastupitelstvo obce Máslovice zřizuje Redakční radu jako pětičlenný výbor ZO. 
Hlasování: PRO - 5  PROTI - 1 , ZDRŽEL SE - 1 

Usnesení schváleno.  

 
Návrh usnesení 7c/2/15: 

Zastupitelstvo obce Máslovice jmenuje členy Redakční rady: Josefa Břečku, Lenku 

Chadimovou, Petra Olberta, Kateřinu Vojtíškovou, Andreu Zoulovou. 
Hlasování: PRO - 6  PROTI - 0 , ZDRŽEL SE - 1 

Usnesení schváleno.  



Návrh usnesení 7d/2/15: 

Zastupitelstvo obce Máslovice volí předsedkyní Redakční rady Kateřinu Vojtíškovou. 
Hlasování: PRO - 5  PROTI - 1 , ZDRŽEL SE - 1 

Usnesení schváleno.  

 

Návrh usnesení 7e/2/15: 

Zastupitelstvo obce Máslovice jmenuje Vladimíra Chalupného redaktorem Zpravodaje  
Hlasování: PRO - 7  PROTI - 0 , ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení schváleno.  

 

 

 

 

8. Částečná změna ve znění směrnice č. 11 o veřejných zakázkách malého rozsahu  

Změna se týká odst. 4: Zadání zakázky v rozsahu od 20 001 do 100 000 bez DPH, nově 

navržena částka a znění: ....od 50 001 do 100 000 bez DPH. Dále v bodě 8.1. Ruší se účinnost 

vyhlášky ze dne 26.2.2015, nově bod 8.2. Účinnost této vyhlášky od 2.4.2015. 

 

 

Návrh usnesení 8/2/15:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje změnu ve znění směrnice č. 11 o veřejných 

zakázkách malého rozsahu v odst. 4 (změna částky na 50 001 Kč) a odst. 8 - 8.1. a 8.2. 

(účinnost vyhlášky).  

  

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení schváleno.  

 

 

9. Žádost o dotaci na rekonstrukci veřejného osvětlení  

 

Předsedající informovala, že firma Sathea, která zpracovala pasport veřejného osvětlení v obci 

nabídla zastupitelstvu vypracování žádosti o dotaci na rekonstrukci veřejného osvětlení. Je 

možné získat dotaci do výše 3 milionů Kč, vlastní zdroje musí činit minimálně 5%. Firma 

vyrábí i vlastní svítidla (možno vidět např. v Bořanovicích). V žádosti o dotaci nebude 

upřesněn druh svítidel a budou v ní zahrnuty i náklady na opravu a dopojení svítidel.  

Firma zpracuje tuto žádost s projektem zdarma.  

 

Návrh usnesení 9/2/15:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje vypracování projektu a žádosti o dotaci na 

rekonstrukci veřejného osvětlení v obci firmou Sathea. 

Hlasování: PRO – 7, PROTI - 0 , ZDRŽEL SE - 0  

Usnesení schváleno.  

 

10.Podání žádosti o dotaci pro mateřskou školu na ministerstvo školství 

 

Návrh usnesení 10/2/15:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje vypracování projektu a žádosti o dotaci na 

rekonstrukci zabezpečení vstupu do mateřské školy 

Hlasování: PRO – 7, PROTI - 0 , ZDRŽEL SE - 0  

Usnesení schváleno.  



 

 

11. Různé  

Informace podané starostkou:  

a) JUDr. Vladimír Palák rezignoval dne 31.3. t.r. na funkci předsedy komise pro vyřizování 

přestupků v naší obci z důvodu delší zahraniční cesty a vysokého pracovního nasazení. 

Starostka rezignaci přijala. Bude nutné najít náhradníka. Musí být vystudovaným právníkem.  

b) Bude vyvěšena veřejná vyhláška o návrzích opatření obecné povahy o vydání Národního 

plánu povodí Labe, Odry a Dunaje. Dotčené osoby mohou uplatňovat své připomínky na 

Ministerstvu zemědělství ČR do 22. června t. r.   

c) Kontrola zástupcem firmy EKO-KOM dne 23.3. konstatovala, že v oblasti tříděných 

odpadů má obec vše v pořádku.  

d) Akce Ukliďme Česko se uskuteční 18. dubna. Budeme uklízet opět škarpy, ale i naučnou 

stezku až k přívozu. Posekané křoví podél silnice do Vodochod bude postupně likvidovat 

Krajská správa a údržba silnic. V budoucnu ale není možné kácet bez povolení majitele 

porostu a pozemku.   

e) Poděkování A. Zoulové a L. Szöllösové za věnování se dětem během Noci s Andersenem a 

také K.Vojtíškové a A. Zoulové za zorganizování schůzky rodičů mateřské školy.  

f) Zametací stroj Svazku obcí Dolní Povltaví bude čistit obec v pátek 10. dubna. Upozornění 

pro rezidenty v ulici Vltavské: zákaz parkování v pátek 10. dubna mezi 8 – 16. hodinou!   

g) 23. května t.r., jak již bylo oznámeno na minulé schůzi, se uskuteční Den svazku obcí 

Dolní Povltaví v Panenských Břežanech. Je potřeba přihlásit mužstvo na malý fotbal. 

Nohejbalisté, nohejbalistky a vybíjená jsou již přihlášeni. Vhodné by bylo, kdyby se někdo 

ujal alespoň nepravidelného tréninku dětí ve vybíjené.   

h) 31.3. se konal Sněm Svazku obcí Dolní Povltaví. Na funkci předsedy Svazku rezignoval 

JUDr. V. Palák z důvodů vysokého pracovního nasazení. Novým předsedou byl zvolen Ivo 

Kurhajec, starosta Klecan, 1. místopředsedou Ondřej Bačina z Klíčan a 2. místopředsedou 

Ing. Vladimíra Sýkorová.  

ch) Pracuje se na opravě veřejného osvětlení v ulici Dolánecká (u nových domů), kde byly 

nalezeny dvě závady na kabelu v zemi.  

i) Obec bude zajišťovat prostřednictvím farmy Dobrá farma možnost odkládat bioodpad do 

kontejneru. Vždy 1x za měsíc (o víkendu) bude přistaven kontejner na bioodpad ze zahrad. 

Nutno ještě dořešit místo umístění kontejneru a odvoz větví. Mimo tuto službu mohou občané 

vozit svůj bioodpad ze zahrad průběžně na Dobrou farmu nebo si zaplatit svoz bio popelnic. 

j) Zlevněné vstupenky na Šlápotu (dospělí 40 Kč, děti 20 Kč).  

k) Na webových stránkách je umístěn geoportál – mapy k nahlížení. 

l) Oprava pobřežní zdi (cca 300 m od přívozu směrem do Řeže) začne 13. dubna a je 

plánována až do června. Úsek mezi Řeží a máslovickým přívozem bude kvůli této opravě 

uzavřen.   

l) Muzeum prostřednictvím V. Sýkorové se zúčastní Národního dne České republiky na Expu 

2015, který se uskuteční 15. května. Návštěvníkům bude nabídnuto tvoření figurek z másla. 

Letošní téma Expa je mj. o potravinách, technologiích a vodě. Účast hradí pořadatelé.  

 

 

 

 

12. Diskuse 

A) A.Zoulová informovala o průběhu schůzky s ředitelkou MŠ o návrzích diskuse s občany o 

MŠ. Po diskusi bylo navrženo: 1.Dořešit připomínky na zlepšení a zavést je do praxe (a 

kontrolovat); 2. Hledat řešení k nalezení další pomocné pracovní síly, která by garantovala 



možnost většího sportovního vyžití dětí MŠ; 3. dále hledat řešení k důstojnému ukončení 

činnosti ředitelky MŠ. 

B) Paní Buriánová požádala o omezení rychlosti pro cyklisty v ulici Vltavská. Zastupitelé 

budou hledat řešení 

C) M.Němeček žádal vysvětlení, proč nám tak dlouho trvá zápis. Odpovězeno, že z tohoto 

důvodů nyní byl zvolen zapisovatelem V.Poláček 

D) H.Švitorková vznesla dotaz na web. Odpověděl V.Poláček, že web se bude rekonstruovat, 

chystá se jednání s webmasterem. 

E) M.Němeček vznesl dotaz, proč se nevyhovělo žádosti na konání Vojenského dne na Den 

dětí. Odpověď – vzhledem k ceně (30.000,- Kč) a vhodnosti akce zastupitelstvo se rozhodlo 

požádat J.Kovacze  o upřesnění programu. K upřesnění programu zatím nedošlo. 

F) K.Vojtíšková zažádala o doplnění všech zápisů na web. Na web budou umístěny 

neprodleně, co je V.Sýkorová dohledá v archivu. 

G) K.Vojtíšková dává podnět ke kontrole zápisů. Provede kontrolní výbor. 

H) Paní Buriánová požádala o doplnění koše k místu, kde stávají autobusy. Koš bude  

instalován. Starostka doplnila, že koš tam dříve byl, ale někdo jej totálně zničil. 

I) H.Švitorková konstatovala, že je velmi nevhodné dávat před občany dávat najevo averze 

mezi jednotlivými zastupiteli v okamžiku diskuse v bodech, kde zastupitelstvo neprojevuje 

jednotný názor. V.Poláček odpověděl, že si toho zastupitelé jsou vědomi, bohužel se toto  

dosud nepodařilo vyřešit. 

J) K.Vojtíšková vznesla dotaz v jakém stavu je žádost o dotaci zabezpečení MŠ. Předsedající 

odpověděla, že žádost bude v pátek podána. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Starostka poděkovala přítomným za účast a ukončila  schůzi v 21:30 hodin.  

 

 

Zapsal:  

 

 

Ověřili:    

 

 


